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ZÁPIS RADY VF 6/2020

z jednání Rady Vinařského fondu konaného dne 9. 9. 2020 od 10:00 hodin v Brně.

Účastníci jednání:

Rada Vinařského fondu:

Přítomni: JUDr. Bohumil Šimek, Ing. Martin Fousek, PhD., Ing. Liana Hrabálková, JUDr. 
Jaroslav Javornický, Mgr. František Koudela, Ing. Petr Marek, JUDr. Tibor 
Nyitray, Ing. Libor Průdek

Omluveni: JUDr. Michal Hašek, JUDr. Luboš Bárta, Ing. Jiří Maděřič

Vinařský fond: Ing. Jaroslav Machovec

Hosté:
DRVF:

Jednání Rady Vinařského fondu (dále jen „Rady“) zahájil předseda Rady JUDr. 
Bohumil Šimek. Předseda konstatoval, že Rada je usnášeníschopná, neboť je přítomna 
nadpoloviční většina členů Rady. Zároveň předseda přivítal zástupce Dozorčí Rady pana Ing. 
Petra Ptáčka. Provedením zápisu z jednání Rady byl pověřen zaměstnanec Vinařského fondu
(dále jen „Fondu“) paní Ing. Lucie Krainová. Ověřovateli zápisu byli navrženi paní Ing. Liana 
Hrabálková a pan JUDr. Jaroslav Javornický. O tomto návrhu Rada hlasovala. 

Usnesení Rady

Rada zvolila jako ověřovatele zápisu paní Ing. Lianu Hrabálkovou a pana JUDr. Jaroslava 
Javornického.

Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Pořad jednání:

1. Úvod
2. Schválení zápisu z jednání Rady 24. 6. 2020    
3. Kontrola úkolů
4. Zpráva o činnosti Dozorčí rady Vinařského fondu
5. Prezentace závěrečné zprávy společnosti Delloite k exportní politice našich vín 
6. Aktuální statut podzimní kampaně 2020, aktivity v retailu a v e-shopech a Svatomartinské 

2020
7. Výsledky kvantitativního průzkumu mezi vinaři s cílem zmapovat dopady „koranavirové krize“ 

na produkci jednotlivých vinařství 
8. Projednání změn v Pravidlech pro žadatele pro termín podávání žádostí od 

1. 1. do 15. 2. 2021
- Kritéria pro výběr podporovaných soutěží a výstav

9. Projednání žádostí o poskytnutí podpory předložených v termínu 1. 7. -15. 8. 2020 
10. Žádosti o změnu rozhodnutí o poskytnutí podpory
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11. Zrušení rozhodnutí o poskytnutí podpory
12. Různé 
13. Závěr

K bodu 1 – Úvod

Předseda vznesl dotaz, zda členové Rady souhlasí s navrženým programem jednání. 

Pořad jednání byl odsouhlasen. 

Usnesení 1.1

Rada schvaluje navržený program jednání. 
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Členové Rady na základě skutečností a údajů uvedených v materiálech pro jednání 

Rady, které jim podle čl. V. odst. 1 Jednacího řádu byly poskytnuty, následně prohlásili, že 

k věcem projednávaným dle odsouhlaseného pořadu jednání je neváže žádný osobní ani jiný 

zájem, a v souvislosti s projednáním jednotlivých bodů pořadu jednání jim nemůže vzniknout 

žádná osobní výhoda či újma ve smyslu zákona o střetu zájmů. 

Jednotliví členové Rady následně s odkazem na § 32 odst. 2 zákona o vinohradnictví a

vinařství v zájmu zachování transparentnosti projednávání jednotlivých bodů pořadu jednání 

uvedli následující údaje ke své funkci a okolnostem svého jmenování.

Člen Rady funkce jmenování

JUDr. Bohumil 

Šimek
předseda jmenován ministrem z řad zastupitelstva Jihomoravského kraje

Ing. Martin 

Fousek, PhD.
člen

jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR, Čtvrtečníci – sdružení vinařů Čejkovice 

z.s., Sdružení vinařů Mikulovské podoblasti, z.s., VOC Znojmo, 

z.s., V.O.C. Mikulov, z.s., Vinařská unie ČR, z.s., VOC Modré 

hory, VOC Kraví Hora, z.s., Evropský řád rytířů vína - spolek

Ing. Liana 

Hrabálková
člen

Jmenována ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR, Cech českých vinařů, Evropský řád 

rytířů vína, VOC Kraví hora, V.O.C. Mikulovsko, VOC Modré 

hory, Ekovín a Sdružení vinařů Mikulovské vinařské podoblasti)

JUDr. Jaroslav 

Javornický
člen

jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR, Sdružení vinařů Mikulovské 

podoblasti, z.s., VOC Znojmo, z.s., Aliance vinařů V8, z.s., V.O.C. 

Mikulov, z.s., VOC Mělník z.s., Cech českých vinařů, Vinařská 

unie ČR, z.s., Mikulečtí vinaři, z.s., Sdružení slováckých vinařů, 

z.s., MORAVÍN, svaz moravských vinařů, z.s.)

Mgr. František 

Koudela
člen

jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR)

Ing. Petr Marek člen
jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Vinařská Asociace ČR)

JUDr. Tibor 

Nyitray
člen

jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR, Sdružení vinařů Mikulovské 

podoblasti, z.s., VOC Znojmo, z.s., Aliance vinařů V8, z.s., V.O.C. 
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Mikulov, z.s., VOC Mělník z.s., Cech českých vinařů, Vinařská 

unie ČR, z.s., Mikulečtí vinaři, z.s., Sdružení slováckých vinařů, 

z.s., MORAVÍN, svaz moravských vinařů, z.s.)

Ing. Libor Průdek člen
jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Vinařská Asociace ČR)

Členové Rady následně konstatovali, že v případě rizika vzniku střetu zájmů, 

identifikovaného následně na základě podrobné rozpravy v rámci jednotlivých bodů pořadu 

jednání, oznámí svůj případný poměr k projednávané věci a přijmou opatření nezbytná 

k zamezení byť i jen potenciálního střetu zájmů. 

K bodu 2 – Schválení zápisu z jednání Rady 24. 6. 2020

Předseda vznesl dotaz, zda má někdo připomínky k zápisu z posledního jednání. Zápis 

byl schválen bez připomínek.

Usnesení 2.1

Rada schvaluje zápis ze zasedání Rady, konaného dne 24. 6. 2020. 
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 3 – Kontrola úkolů

Ředitel Fondu informoval členy Rady o průběhu Concours Mondial de Bruxelles. 
Pochválil spolupráci se všemi institucemi (školy, nemocnice apod.), které se na realizaci 
podíleli. K poděkování se přidal i předseda Rady VF, který poděkoval Vinařskému fondu, 
týmu společnosti Attri i školám. Přidal se také  který průběh zhodnotil jako velmi 
profesionální a navrhl mimořádnou odměnu pro ředitele Fondu. Členové Rady odměnu 
schválili.

Usnesení 3.1

Rada VF schvaluje mimořádnou odměnu řediteli Vinařského fondu
ve výši
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Ředitel dále vyzdvihl práci společnosti Attri a doporučil Radě, že by bylo vhodné na 
tuto spolupráci navázat.

Dále ředitel informoval, že na základě požadavku Rady z minulého jednání, byl od 
začátku září 2020 spuštěn reklamní spot značky VMVČ.

K bodu 4 - Zpráva o činnosti Dozorčí rady Vinařského fondu

Předseda Rady VF vyzval zástupce Dozorčí rady, aby zprávu představil. 
Radu VF informoval o činnosti Dozorčí rady a ředitel informaci doplnil. 
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Usnesení 4.1

Rada VF vzala zprávu o činnosti Dozorčí rady Vinařského fondu na vědomí.
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 5 – Prezentace závěrečné zprávy společnosti Delloite k exportní politice našich vín

Ředitel Fondu uvedl návrh závěrečné zprávy k exportní strategii VF a vyzval členy 
Rady VF, aby se k návrhu vyjádřili a navrhly další postup.

představil hlavní závěry a doporučil, aby zprávu prezentovali 
zpracovatelé.

K bodu proběhla diskuse. Z diskuse vyplynula obecná spokojenost se zpracovaným 
materiálem. Členové Rady VF navrhují následující doplnění studie:

- Doplnění proexportních aktivit státních organizací (CzechTrade, dotační tituly 
apod.)

- Doplnění polského trhu, nebo dostatečné zdůvodnění, proč se zpracovatel na 
polský trh nezaměřil.

Dále členové Rady VF doporučili uspořádat seminář, který by vedl zpracovatel. 
Semináři by předcházela prezentace závěrů novému složení Rady VF. Seminář by byl určen 
potenciálním vývozcům.

Usnesení 5.1

Rada VF vzala studii k exportní politice našich vín na vědomí a nechává rozhodnutí o dalším 
postupu na novém složení Rady VF.
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Předseda Rady VF předsunul bod 7 jednání.

K bodu 7 - Výsledky kvantitativního průzkumu mezi vinaři s cílem zmapovat dopady 
„koranavirové krize“ na produkci jednotlivých vinařství

Ředitel Fondu uvedl závěrečnou zprávu společnosti Focus. Informoval, že průzkumu 
se zúčastnil dostatečně reprezentativní počet výrobců. První závěry budou prezentovány 
v nadcházejícím čísle Vinařského obzoru a předpokládá se, že závěry budou všem účastnícím 
se výrobcům rozeslány. Dále ředitel Fondu navrhl, aby závěry byly poskytnuty také 
Zemědělskému výboru Poslanecké sněmovny PČR.  

K bodu proběhla diskuse. Členové Rady VF doporučují vydat tiskovou zprávu a 
informaci prezentovat i na tiskové konferenci k Svatomartinskému 2020. V návaznosti na 
výsledky zprávy diskutovala Rada o způsobu podpory HoReCa a o způsobu zvýšení odběru 
českých a moravských vín restauracemi v ČR.

V souvislosti s tímto tématem informoval ředitel členy Rady VF, že zde existuje velká 
pravděpodobnost, že tradiční Svatomartinský košt v Brně nebude moci být vzhledem 
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k opatřením nastavených vládou ČR realizován. A seznámil Radu VF s návrhem, jak jinak 
prezentovat Svatomartinské víno roku 2020.

V další diskusi zazněli náměty, jak segment HoReCa podpořit. Zaznělo také, že je 
velice důležité navázat kontakt s obchodníky, kteří zásobují HoReCa. V diskuzi byla opět 
zmíněna i možnost stanovení limitu nejnižší možné ceny, za kterou lze prodávat 
Svatomartinské víno.

Členové Rady VF navrhli doplnění nového tematického okruhu do Pravidel pro 
žadatele, který by byl zaměřený na restaurace a obchodníky.

Usnesení 7.1

Rada VF ukládá řediteli Fondu sestavit seznam návrhů k podpoře obchodníků a HoReCa a 
předložit tento seznam na dalším jednání Rady VF.
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 7.2

Rada VF schvaluje rozeslání výsledků kvantitativního průzkumu „Dopad epidemie covid-19 
na tuzemské vinaře“ účastníkům průzkumu a souhlasí s prezentací výsledků veřejnosti.
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 6 - Aktuální statut podzimní kampaně 2020, aktivity v retailu a v e-shopech a 

Svatomartinské 2020

Předseda Rady VF se vrátil k bodu 6 jednání. Informace k bodu představili ředitel VF 
společně s  Členové Rady VF byli informováni o zrušení ochutnávek 
v obchodních řetězcích a představili návrh náhradní aktivity. Jednalo by se o spotřebitelskou 
soutěž, která by proběhla v měsíci říjnu v řetězci BILLA a GLOBUS. Hlavní cenou by byla 
návštěva Salonu i s ubytováním. 

V diskusi navrhl, že by bylo vhodné následně získat data, aby bylo možné 
zjistit, jak měla soutěž vliv na prodej našich vín.

informoval o nárůstu prodejů našich vín v e-shopech. navrhl, 
aby Vinařský fond navázal spolupráci i s prodejci hotových jídel (napr. WOLT nebo Dáme 
jídlo).

Ředitel informoval členy Rady VF o cenové nabídce agentury MCE na realizaci 
Svatomartinského 2020 a navrhl, zda by Fond mohl oslovit na realizaci této aktivity jinou 
společnost. Členové Rady VF upozornili ředitele, aby si toto ověřil u právní kanceláře, ale 
v zásadě souhlasili.

Ředitel členy Rady informoval o spuštění nového webu 
www.vinazmoravyvinazcech.cz, doplnil, že cílem bylo vytvořit vinařský 
tripadviser obsahující nejrozsáhlejší databázi vinařů, sklepů a vinoték. Stránky jsou k dispozici 
v anglické a české verzi a ve verzi pro mobilní telefony. 

Dále ředitel informoval, že proběhla veřejná zakázka malého rozsahu na výběr 
mediální agentury zajišťující on-line media (Facebook a Instagram). Vybrána byla společnost 
Medialist s.r.o.
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K bodu 8 – Projednání změn v Pravidlech pro žadatele pro termín podávání žádostí od 
1. 1. do 15. 2. 2021

Ředitel Fondu představil změny navržené v Pravidlech pro žadatele.

V diskusi členové Rady VF navrhli doplnit tematický okruh zaměřený na HoReCa a 

obchodníky a dále tematický okruh na průzkumy trhu.

Členové Rady VF byli předsedou vyzváni k doručení dalších návrhů na změny 

v Pravidlech nejpozději do 30. 9. 2020.

Dále ředitel představil Radě VF návrh kritérií pro výběr podporovaných výstav a 

soutěží a to na základě doporučení Dozorčí rady VF. K tomuto proběhla diskuse.

K bodu 9 – Projednání žádostí o poskytnutí podpory předložených v termínu 1. 7. -15. 8. 
2020

Předseda Rady zahájil projednávání žádostí o podporu. 

Usnesení 9.1

Rada rozhodla o zamítnutí poskytnutí podpory žádostem dle přílohy č. 1 zápisu z důvodu 
doručení po termínu.
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Tematický okruh A – Účast na výstavách, přehlídkách, soutěžích a propagačních akcích vín

Usnesení 9.2

Rada rozhodla o poskytnutí podpory na účast na výstavách, soutěžích a prezentačních akcích
ve výši 50% nákladů na pronájem prezentačních prostor a účastnické poplatky žádostem dle 
přílohy č. 2 zápisu a to ve smyslu Pravidel pro žadatele.
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Tematický okruh B – Pořádání výstav, přehlídek a soutěží vín

Usnesení 9.3

Rada rozhodla o poskytnutí podpory na realizaci výstav a soutěží vín ve výši 50% nákladů na 
pronájem prostor a propagaci, max. však 8.000,- Kč, dle přílohy č. 3 zápisu.
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 9.4

Rada rozhodla o poskytnutí podpory na realizaci výstav a soutěží vín ve výši 50% nákladů na 
pronájem prostor a propagaci žádostem dle přílohy č. 4 zápisu a to dle podmínek 
stanovených v Pravidlech pro žadatele.
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato
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Usnesení 9.5

Rada rozhodla o poskytnutí podpory žadateli Svaz vinařů ČR na projekt „Vinařství roku 2020“ 
ve výši 50% nákladů na pronájem prostor a propagaci max. však 500.000 Kč v souladu s 
podmínkami stanovenými v Pravidlech pro žadatele.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: 1
Usnesení bylo přijato

Tematický okruh C – Pořádání školení, seminářů, konferencí

Usnesení 9.6

Rada rozhodla o poskytnutí podpory ve výši 80% nákladů na pronájem prostor, propagaci, 
odměny přednášejícím a pomocnému personálu a výrobu podkladových materiálů dle 
přílohy č. 5 zápisu a to dle podmínek stanovených v Pravidlech pro žadatele.
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Tematický okruh D – Tištěné, audiovizuální a online materiály

Usnesení 9.7

Rada rozhodla o poskytnutí podpory na výrobu tištěných, audiovizuálních a online materiálů 
dle přílohy č. 6 a to dle podmínek stanovených v Pravidlech pro žadatele.
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 9.8

Rada rozhodla o poskytnutí podpory žadateli Svaz vinařů České republiky na projekt 
„Vinařský věstník“ v max. výši 140.000,- Kč a to v souladu s podmínkami stanovenými 
v Pravidlech pro žadatele.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: 1
Usnesení bylo přijato

Usnesení 9.9

Rada rozhodla o poskytnutí podpory žadateli Svaz vinařů České republiky na projekt „PIWI 
Internacional“ v max. výši 150.000,- Kč a to v souladu s podmínkami stanovenými 
v Pravidlech pro žadatele.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: 1
Usnesení bylo přijato

Usnesení 9.10
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Rada rozhodla o poskytnutí podpory žadateli Svaz vinařů České republiky na projekt 
„Vinařský obzor“ v max. výši 1.000.000,- Kč a to v souladu s podmínkami stanovenými 
v Pravidlech pro žadatele.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: 1
Usnesení bylo přijato

Usnesení 9.11

Rada rozhodla o poskytnutí podpory žadateli VOC Znojmo, z.s. na projekt „Tištěné, 
audiovizuální a online materiály VOC Znojmo“ v max. výši 200.000.- Kč a to v souladu s 
podmínkami stanovenými v Pravidlech pro žadatele.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: 1
Usnesení bylo přijato

Usnesení 9.12

Rada rozhodla o poskytnutí podpory žadateli VOC Kraví Hora, z.s. na projekt „Propagace VOC 
Kraví Hora a podpora prodeje červených vín v ČR“ v max. výši 40.000.- Kč a to v souladu s 
podmínkami stanovenými v Pravidlech pro žadatele.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: 1
Usnesení bylo přijato

Usnesení 9.13

Rada rozhodla o zamítnutí poskytnutí podpory na výrobu tištěných, audiovizuálních a online 
materiálů žádostem dle přílohy č. 7 a to z důvodů uvedených v příloze.
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Předseda Rady VF se omluvil z jednání a předal řízení jednání nejstaršímu členu Rady.

Tematický okruh E – Pořádání propagačních akcí s tematikou vína a vinařství

Usnesení 9.14

Rada rozhodla o poskytnutí podpory na realizaci akcí vinařské turistiky a propagačních akcí 
s vinařskou tematikou ve výši 90% nákladů na pronájem prostor, propagaci a odměny 
účinkujícím dle přílohy č. 8 zápisu a to dle podmínek stanovených v Pravidlech pro žadatele.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 9.15

Rada rozhodla o zamítnutí poskytnutí podpory na realizaci akcí vinařské turistiky a 
propagačních akcí s vinařskou tematikou žádostem dle přílohy č. 9 a to z důvodů uvedených 
v příloze.
Pro přijetí usnesení: 7
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Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 10 – Žádosti o změnu rozhodnutí o poskytnutí podpory

Ředitel představil členům Rady VF projekty, u kterých žadatelé požádali o změnu 

rozhodnutí. Rada žádosti o změnu projednala.

Usnesení 10.1

Rada VF schvaluje prodloužení termínu pro podání vyúčtování na projekt „Přehlídka vín 
Znojemské vinařské podoblasti, Znojemský košt 2020“ č. RP/ 670/19 a projekt „Putování za 
znojemským Veltlínem 2020“ č. RP/669/19 žadateli Sdružení znojemských vinařů na 30. 11. 
2020.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 10.2

Rada VF schvaluje změnu projektu „Pálavské vinobraní 2020“ č. RP/362/20 žadatele 
Mikulovská rozvojová, s.r.o. takto: název projektu se mění na „Slavnosti vína 2020“, max. 
výše podpory se mění na 250.000,- Kč.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 10.3

Rada VF schvaluje změnu projektu „Znojemské historické vinobraní 2020“ č. RP/72/20 
žadatele Znojemská beseda takto: název projektu se mění na „Vinařské t(r)ipy“, max. výše 
podpory se mění na 200.000,- Kč.
Pro přijetí usnesení: 6
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: 1
Usnesení bylo přijato

Usnesení 10.4

Rada VF po projednání neschvaluje navýšení max. částky výše podpory na 170.000,-Kč u 
projektu „Světový duel vín 2020 – odborný seminář“ č. RP/212/20 žadatele Město 
Hustopeče.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 10.5

Rada VF schvaluje prodloužení termínu pro podání vyúčtování projektu „Degustační příručka 
– aktualizované vydání“ č. RP/765/19 žadateli na 30. 11. 2020.
Pro přijetí usnesení: 7
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Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 11 – Zrušení rozhodnutí o poskytnutí podpory

Rada VF projednala předložený seznam projektů, které jsou určené ke zrušení a to 

buď z důvodu nedoručení vyúčtování v termínu, nebo na základě vlastní žádosti nebo 

z důvodu nedoplnění vyúčtování.  

Usnesení 11.1

Rada VF ruší rozhodnutí o poskytnutí podpory u projektů dle přílohy č. 10 zápisu.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 12 – Různé

Materiál připravený k tomuto bodu byl odložen na příští jednání Rady VF.

Ředitel na základě pověření předsedy Rady VF pozval členy Rady na příští jednání, 

které bude poslední v tomto složení členů a bude zakončeno slavnostním obědem.

JUDr. Javornický poděkoval členům Rady za aktivní účast a ukončil jednání.

Zapsala: Ing. Lucie Krainová

Zápis odsouhlasen dne 

Ověřovatelé:

……………………………………………….…… …………………………………………………….

Ing. Liana Hrabálková         JUDr. Jaroslav Jarovrnický

………………………………………………………….

            JUDr. Bohumil Šimek

               Předseda Rady




